



The Alma Mater Europaea University Bachelor Thesis process

The Bachelor Thesis process is:

- In the 5th Semester, the university offers several thesis titles and mentor contacts to students. Students may propose their own topics and ask teachers to be their mentors.
- A student prepares a thesis proposal using the relevant template published in VIS under "Materials/Other Materials/Study Materials."
- The student submits the thesis proposal (4-8 pages) to the mentor, and when the mentor confirms, the committee reviews the proposal.
- The committee confirms the proposal, and the student proceeds with writing the thesis.
- The thesis is 35-50 pages. All theses (and proposals) must comply with the "[Instructions for the Preparation and Production of Professional and Scientific Texts](#)" at Alma Mater.
- The mentor approves the thesis.
- The student presents (15 minutes) and defends the thesis (answers questions) before a committee of two or three teachers.
- See the detailed description and further steps [on the website](#).
- See the [Undergraduate Thesis Regulations](#) here.

Der Alma Mater Europaea University Prozess der Bachelorarbeit

Der Prozess der Bachelorarbeit ist wie folgt:

- Im 5. Semester bietet die Universität Themenvorschläge und Betreuerkontakte an; eigene Themenvorschläge sind möglich.
- Ein Studierender erstellt einen Themenvorschlag für die Bachelorarbeit unter Verwendung der entsprechenden Vorlage, die im VIS unter „Materialien/Andere Materialien/ Studienmaterialien“ veröffentlicht ist.
- Der Studierende reicht den Themenvorschlag (4-8 Seiten) beim Betreuer ein, und nach Bestätigung durch den Betreuer wird der Vorschlag vom Komitee geprüft.
- Das Komitee bestätigt den Vorschlag, und der Studierende kann mit dem Schreiben der Bachelorarbeit beginnen.
- Die Bachelorarbeit umfasst 35-50 Seiten. Alle Arbeiten (sowie Vorschläge) müssen den [„Richtlinien für die Erstellung und Abgabe von wissenschaftlichen und fachlichen Texten“](#) der Alma Mater entsprechen.
- Der Betreuer genehmigt die fertige Arbeit.
- Der Studierende präsentiert die Arbeit (15 Minuten) und verteidigt sie (beantwortet Fragen) vor einem Komitee aus zwei oder drei Lehrenden.
- Weitere Details und Schritte finden Sie [auf der Website](#).
- Die Richtlinien zur [Bachelorarbeit](#) finden Sie [hier](#).